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 geachte burgemeester, wethouders en raadsleden,  

 

Verleden jaar ben ik een aantal keren als vertegenwoordiger van het 

volkstuinen complex aan de rivierweg met u in gesprek geweest, wel of 

geen schoolbouwen op de lokatie rivierweg. 

Uit de wandelgangen heb ik vernomen dat deze lokatie ivm verkeer niet 

de voorkeur heeft. 

Mijn vraag aan u is, kunt u dit bevestigen, zoja betekend dit dat de 

tuinders kunnen blijven zitten? 

Voor ons is dit belangrijk daar er op diverse tuinen schuurtjes en kassen 

moeten worden opgeknapt of vervangen. 

Ook heb ik een verzoek aan u.... 

Wanner er besloten word dat de tuinders op de rivierweg blijven, zouden 

wij de garantie willen daar minimaal 15 jaar nog te blijven zodat onze 

investeringen niet nutteloos zijn. 

Als blijkt dat u deze garantie niet kunt geven, dan misschien op voorhand 

een geschikt terrein in de polder voor ons gaan zoeken. 

 

met vriendelijke groet 

Namens de volktuinen rivierweg 

 


